
RØMSKOG KOMMUNE 
 
 
 

P R O T O K O L L 
fra 

møte i Utvalg for utvikling 
 
Utvalg for utvikling holdt møte på Kommunehuset 07.04.11 
Alle faste medlemmer møtte, bortsett fra Roar Høisveen, som hadde forfall. 
Det møtte ingen varamedlem. 
Teknisk tjenesteleder Kjell Flenstad møtte som sekretær. 
Anne Synnøve Lysaker og Aksel Robert Haugen underskriver og godkjenner protokollen. 
 
Til behandling: 
 
SAK NR. 07/11 REFERATER. 
 
   Vedtak: 

Referatene tas til orientering. 
 
SAK NR. 08/11 SØKNAD OM TILLATELSE TIL RIVING OG OPPFØRING AV NY 
   GARASJE FRA BO JONAS TØRNBY, RØMSKOG 
 
   Vedtak: 

1. Tillatelse for riving og oppføring av ny garasje gis. 
2. Det forutsettes at plan- og bygningsloven med tilhørende forskrifter 

og brannloven oppfylles. 
3. Bygningen må ikke oppføres i strid med avstandsbestemmelsene for 

Energiverkets kabel/ledningsnett. 
4. Kommunen skal varsles når arbeidet settes i gang og når tiltaket er 

ferdig. 
5. Det må foreligge brukstillatelse eller ferdigattest fra kommunen før 

garasjen tas i bruk. 
6. Jørn Olaf Tørnby godkjennes som ansvarlig søker. 
 
 

SAK NR. 09/11 VURDERING AV UTVALGSSTRUKTUREN 
 
   Utvalg for utviklings behandling: 

Kristelig Folkeparti fremmet følgende forslag: 
”Når det gjelder rekruttering av politikere kan det være lettere og få 
engasjert nye mennesker hvis de kan få starte sin karriere i et utvalg. 
Ved å opprettholde utvalgene vil det også være flere i lokalmiljøet som 
blir engasjert i politikken. Blir utvalgene lagt ned, blir det mye saker for 
formannskapet og behandling av politiske saker blir utført av færre 
personer. I utvalgene blir flere synspunkter belyst, og de enkelte sakene 
blir godt behandlet. Og dette avlaster formannskap og kommunestyre. 
Planutvalget kan godt ligge under Utvalg for utvikling.” 
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SAK NR. 09/11 VURDERING AV UTVALGSSTRUKTUREN, forts. 
 

Vedtak: 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Utvalg for utviklings innstilling til formannskapet: 
Utvalg for utvikling går for den nåværende utvalgsstrukturen, med 
følgende begrunnelse: 
Når det gjelder rekruttering av politikere kan det være lettere og få 
engasjert nye mennesker hvis de kan få starte sin karriere i et utvalg. 
Ved å opprettholde utvalgene vil det også være flere i lokalmiljøet som 
blir engasjert i politikken. Blir utvalgene lagt ned, blir det mye saker for 
formannskapet og behandling av politiske saker blir utført av færre 
personer. I utvalgene blir flere synspunkter belyst, og de enkelte sakene 
blir godt behandlet. Og dette avlaster formannskap og kommunestyre. 
Planutvalget kan godt ligge under Utvalg for utvikling. 

 
Møtet hevet. 
 
Rømskog, 07.04.11 
 
 
Rett utskrift bekreftes. 
 
 
Mette Trandem 
sekr. 

Protokollen godkjennes: 
 
 
……………………………….    ………………………………….. 
     Anne Synnøve Lysaker      Aksel Robert Haugen 


